
Bestyrelsesmøde torsdag d. 10/11 – 2022 kl. 18.00  

Inviteret er: Mette, Marianne, Andrew, Agnete, Hanne og Søren. 

1. Kan referat fra sidste bestyrelsesmøde godkendes. 

2. Nyt fra Mette  

o Neda er solgt/foræret væk og vi skal have en erstatning men økonomien er ikke til det. 

Marianne laver en fondsansøgning til en ny pony. 

o Træpille prisen er faldende (jf. leverandøren) dog fortsætter klubbens bokse på halmpiller 

indtil videre.  

o El-kæde til den store ridebane kan etableres som så kan lyse banen op så der kan rides. El 

installatør har tilbudt en løsning til en god pris.  

o Duerne er væk fra ridehusene. 

o Julefrokost - HSK - 10. december 2022. 

3. Nyt fra Marianne – certificeringer – fondsansøgninger 

o Idrætsrådet = politisk vil man kunne få et lån af kommunen dog på nogle vilkår som fonden 

vurdere ikke favorable. Fonden vurderer at man har penge nok til resten af året herunder 

el.  

o Marianne ansøger fonde om penge til et ridesti hegn ”lilletur. Så vi kan komme i gang med 

projektet så udvider vi når vi har flere penge i kassen.  

4. Nyt fra kassereren 

o Økonomien er under pres men vi vurdere dog at vi kan komme helskindet igennem 2022.  

5. Nyt fra formand  

o Vi skal have fundet en ny bolig til vores elever. Lige nu er der ikke bolig ledig til eleverne i 

Ramløse, men de er på venteliste. 

o Stævne udvalg (Christel og Katrine tager måske tjansen sammen)☺ 
o Vi indkalder til et forældremøde i rideklubben for at orientere om aktiviteter mv til det 

kommende år. Ligesom vi vil forsøge hverve medlemmer til bestyrelsen og hjælpere til 
stævner. 

o Resten af bestyrelsen er dog villige til at fortsætte dog med forventning om poster i 
bestyrelsen fordeles. Såsom kasser, Cafe ansvarlig, Stævneansvarlig mv. 

 
6. Nyt fra Næstformanden 
7. Nyt fra sekretæren 

8. Nyt fonden 

o Fondens penge strækker til resten af 2022. Vi skal stadig overveje, hvad vi anvender 

pengene til da strømmen er dyr. 

9. Nyt fra Elevskolen 

o  

10. Nyt fra oldboys  

o  

11. Evt  

 


